
Gemeenteraad  Naarden 
 

 

Informatieve vragen (in plaats van telefonisch contact) 
 

Van : GroenLinks, Maria van Rooijen 

   

Datum indiening : 8-10-2014 

   

Betreft : inkRA14147, Verzoek aanpak gevaarlijke situatie bij oversteek fietsers 

Amersfoortsestraatweg/Händellaan 

   

   

Beantwoording wordt 

standaard op Extranet gezet 

 o (hier aankruisen als u dit niet wilt!) 

   

Datum toezending 

antwoord 

: in te vullen door griffie 

 

 

Vragen: 

In de brief aan de gemeenteraad (inkRA14147), ingekomen op 24 september jl, verzoekt mevrouw A.E.E. van 

Lennep-Wilde de gemeente iets te doen aan de gevaarlijke situatie bij de oversteek van de ventweg langs de 

Amersfoortsestraatweg voor fietsers die komen van het fietspad dat een verbinding vormt met de Händellaan. 

Het verzoek is ondertekend  door een groot aantal buurtbewoners. Ik heb contact opgenomen met de voorzitter 

van het Buurtplatform RemCom, ook het buurtplatform wil dat deze oversteek veiliger wordt gemaakt. Zowel 

voor auto’s op de ventweg als voor fietsers die vanaf het fietspad komen is de situatie onoverzichtelijk. Er zijn al 

verschillende bijna-ongelukken gebeurd. De bewoners verzoeken de gemeente de (te snel rijdende) bestuurders 

van auto’s duidelijker te wijzen op het bestaan van dit fietspad door plaatsing van drempels, belijning en/of 

borden.  

 

Onze vragen:  

1. Hoe beoordeelt het College deze verkeerssituatie? 

2. Welke mogelijkheden ziet het College om hier de door de bewoners gewenste verbetering in aan te 

brengen en welke kosten zijn met elk van deze mogelijkheden gemoeid? Wat kan van deze kosten uit 

bestaande (onderhouds)budgetten worden gedekt en wat niet? 

 

 

De gevaarlijke, want onoverzichtelijke situatie bij deze oversteek is ook gemeld bij het Fietsmeldpunt dat 

GroenLinks afgelopen voorjaar opende. In de maand mei hebben wij de resultaten van dit meldpunt (tachtig 

klachten en tips) overhandigd aan de verkeerswethouders van Naarden en Bussum, met het verzoek aan de slag 

te gaan met genoemde knelpunten. Voor de volledigheid hebben we dit rapport nog een keer bijgevoegd. 

Belangrijkste klachten die genoemd werden (in aanvulling op bovenstaande) zijn: 

a) de chaos in de fietsenstalling van NS-station Naarden-Bussum (in overleg met Bussum op te pakken) 

en, specifiek voor Naarden:  

b) het gebrek aan voldoende en kwalitatief goede fietsenrekken op het A. Dortsmanplein (markt) in 

Naarden-Vesting 

c) gevaarlijke verkeerssituatie bij kruising Comeniuslaan/Lambertus Hortensiuslaan/Nieuwe Vaart 

d) Onveilige situatie voor fietsers op Kap. G.A. Meijerweg 

e) Handhaven op 30 km/u wegen. 

 

Onze vragen: 

3. Hoe beoordeelt het College de hierboven genoemde meldingen a) t/m e)? 

4. Welke mogelijkheden ziet het College om hier verbeteringen in aan te brengen c.q. opvolging te geven 

aan de suggesties van de indieners? Welke kosten zijn met elk van deze mogelijkheden gemoeid? Wat 

kan van deze kosten uit bestaande (onderhouds)budgetten worden gedekt en wat niet? 

5. Wat kan en wil het College doen met de overige klachten en suggesties die zijn binnengekomen bij het 

Fietsmeldpunt? 



6. Op de termijnagenda van de gemeenteraad staat het voornemen van het College om samen met Bussum 

te komen tot een fietsbeleidsnota. Welke afspraken zijn hier met Bussum (en hopelijk ook met Muiden) 

over gemaakt en hoe en wanneer wordt hier opvolging aan gegeven? 
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